

## **Mission Prayer Movement: Middle East & CGO**

### **January 10, 2023**

#### **Updates:**

1. For the past several weeks, there have been many arrests of various people in Iran. Many of these people are from different walks of life but have one commonality; they expressed their opinions about the current Iranian government/leaders. Most recently, Iran's ex-president's daughter was jailed for five years. According to BBC news, "So far, at least 519 protesters have been killed, according to the Human Rights Activists' News Agency (HRANA). Four others have been executed after what the UN has condemned as "unfair trials based on forced confessions".
2. The state-run Central Agency for Public Mobilization and Statistics (CAPMAS) released figures on Tuesday showing that the annual inflation was at 21.9 percent last month, up from 19.2 percent in November. Prices in Egypt rose across many sectors, from food items and medical services to housing and furniture. The higher inflation has inflicted heavy burdens on consumers, especially lower-income households. Nearly 30 percent of Egyptians live in poverty, according to official figures.

#### **Prayer Request:**

1. Pray for Iran as their situation is chaotic and "time-bomb" like. Pray for God's revelation to those that are detained and those seeking for truth so they will know that the true reform, Truth and Love is found in Jesus. Pray for protection upon the Iranian Christians and churches.
2. Pray for the many that are living in poverty, especially Syrian and Sudanese refugees that were already struggling before the pandemic. Pray for the leaders to know how to deal with the economic crisis. Pray for the people to seek God in the midst of crisis.

#### **Coming Generation Organization Updates:**

The community and medical centers have been experiencing authority oppression. Because of this, they are relocating the medical clinic elsewhere. But the owner of the building that they previously rented from is demanding payments for the vacant period of time.

#### **Prayer Points:**

1. Praise God for all that was done by the CGO staff in 2022. Please pray as they continue to reach out, give relief and minister to people.

2. Pray that the Lord will continue to provide financially for the community center to do the ministry.
3. Pray that the previous owner of the building will stop hassling CGO for more rental payments since the medical clinic already moved out.
4. Pray for the Lord's protection and provision for the MBB's and the staff that are ministering and discipling to them.

## 宣教祈禱運動- 中東和CGO

2023 年 1 月 10 日

### 更新：

1. 在過去的幾周里，伊朗逮捕了很多人。這些人中有許多來自各行各業，但有一個共同點；他們表達了對伊朗現任政府/領導人的看法。最近，伊朗前總統的女兒被判入獄五年。據 BBC 報導，“據人權活動家通訊社 (HRANA) 報導，到目前為止，至少有 519 名抗議者被殺。在聯合國譴責“基於逼供的不公正審判”之後，另外四人被處決。
2. 國營的中央公共動員和統計局 (CAPMAS) 週二公佈的數據顯示，上個月的年度通貨膨脹率為 21.9%，高於 11 月份的 19.2%。埃及許多行業的價格都在上漲，從食品和醫療服務到住房和家具。較高的通貨膨脹給消費者，尤其是低收入家庭帶來了沉重的負擔。根據官方數據，近 30% 的埃及人生活貧困。

### 禱告要點：

1. 為伊朗祈禱，因為他們的局勢混亂且像“定時炸彈”。祈求上帝啟示那些被拘留的人和那些尋求真理的人，使他們知道真正的改革、真理和愛是在耶穌裡找到的。為伊朗基督徒和教會祈求保護。
2. 為許多生活在貧困中的人祈禱，尤其是在大流行之前就已經在苦苦掙扎的敘利亞和蘇丹難民。祈求領導人知道如何應對經濟危機。為人們在危機中尋求神禱告。

### CGO:

社區和醫療中心一直在經歷著權威的壓迫。因此，他們將醫療診所搬遷到別處。但是他們之前租用的建築物的所有者要求支付空置時間的費用。

**禱告要點：**

1. 為 **CGO** 員工在 2022 年所做的一切讚美上帝。請為他們繼續伸出援手、給予救濟和服侍人們禱告。
2. 祈求主繼續在經濟上供應社區中心來執行事工。
3. 祈禱該建築物的前任所有者在醫療診所已經搬走後不再為支付更多租金而困擾 **CGO**。
4. 祈求主保護和供應 **MBB** 和正在服侍和門訓他們的員工。